
ÒEsperem consens en els temes de ciutatÓ

Anuncia que procuraran que en la decisi� sobre la gesti� de l'aigua intervinguin els

ciutadans

Atribueix la p�rdua de dos regidors a un trasp�s del vot independentista cap a la CUP i a

la dif icultat d'explicar la feina de l'oposici�

Josep Vicens durant la campanya electoral. Foto: R.

E.

Junts per Banyoles ha aconseguit quatre regidors. La candidatura

tenia ERC de pal de paller i comptava amb independents i gent de

Rcat i Dcat. el 2007, ERC havia obtingut sis regidors.Entrava en els

seus c�lculs m�s pessimistes, perdre dos regidors?Prev�iem

tenir-ne entre cinc i set. No vam valorar prou b� l'impacte de la CUP.

Pensem que el rebaix de sis a quatre ha estat motivat pel fet que la

CUP ha entrat amb dos regidors. Pens�vem que la CUP en tindria

un, com a molt. S'ha produ�t un trasp�s del vot independentista cap

a aquest sector.Qu� s'ha fet malament, a l'oposici�, que no hagin

pogut mantenir els sis regidors?Quan est�s a l'oposici�, penso que

la clau �s saber transmetre b� la feina que fas o les iniciatives que

presentes al ple, aconseguir que aix� arribi a tothom. D'altra banda,

no s� si a l'hora d'anar a votar la gent es recorda de les coses que

has fet al principi del mandat. Penso que la gent, al f inal, s'acaba

decidint per all� que nota en els �ltims mesos. Tot aquell treball

acumulat, moltes vegades no es t� present.Ha estat encer tat, no

presentar-se com a ERC?S�. Ens ha perm�s integrar molta gent

independent. Som diferents grups buscant un mateix objectiu. Si

des d'aquest moment ens posem d'acord, en lloc de fer capelletes,

molt millor. No vam aconseguir integrar-hi tamb� la CUP i amb ells

els resultats segurament haurien estat uns altres. En qualsevol cas valorem molt positivament aquesta

experi�ncia de Junts per Banyoles i segurament ho repetirem en el futur.Com enfocaran aquest mandat, tenint

en compte que hi haur� una majoria absoluta governant?Seguirem treballant en totes les comissions, intentarem

que es compleixi el que s'ha dit durant la campanya, mirarem que en temes com el pla general hi hagi

par ticipaci� ciutadana i tamb� que hi hagi una decisi� compar tida amb els banyolins en el tema de la gesti� del

b� comunal de l'aigua. En aquests dos �ltims punts volem posar l'accent. D'altra banda, procurarem que es doni

prioritat a aquells projectes que m�s necessita la ciutat: els de caire social i els que suposin una reactivaci�

econ�mica.El reelegit alcalde diu que administrar� la majoria absoluta amb seny. Creu que ser� aix�?Les

majories absolutes ja sabem qu� compor ten. A vegades oblides que havies dit que tindries en compte tothom i

tires pel dret. Nosaltres estem disposats a colálaborar, com hem fet en aquest mandat Ðamb temes com el

reglament d'activitats de l'estanyÐ, i esperem que, en els temes que afecten la ciutat de manera global, se'ns

deixi par ticipar.Veu possible una entesa amb els altres grups de l'oposici� per fer un front com�?Cadasc� t� el

seu accent, amb una visi� de la ciutat diferent. En alguns aspectes ens podem posar d'acord i hem de ser

capa�os de treballar en tot all� que ens uneix. Com que hi ha grups molt petits, seria interessant establir una

colálaboraci� per poder arribar a tots els debats, a totes les comissions, per repar tir-nos la feina, encara que

despr�s cadasc� actu� a la seva manera.En aquest front com�, hi inclouria tamb� el PSC?Tamb�, tamb�.
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